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Ebergiste behoort tot de vzw Organisatie Broeders van Liefde, Stropstraat 119, 9000 Gent.  

 
 

VERSLAG LAATSTE COLLECTIEF GEBRUIKERSOVERLEG  
PERIODE 2019-2023 
Dinsdag 20 juni 2023 

Onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende vergadering. 
 

Aanwezig  

Gebruikersraad: Adelaïde Bovijn, Angelica De Neve, Sabine Hollebosch, Robert Michiels, 
Christiane Vermeulen, Christine Verstappe, Ward wyffels 

Cliëntenraad: Pieter De Smet, Rudy Nooijen - coach: Pim Crevits 

Directie: Luc Aelbrecht 

Verslag Veerle Neyt 

Verontschuldigd Kyra Van Isterbeek 

 

1.  Verwelkoming 
 We nemen afscheid van de leden die zich niet opnieuw kandidaat gesteld hebben: 
o Christine Verstappe 
o Rudy Nooijen voor de cliëntenraad 

 Luc Aelbrecht bedankt hen voor de voorbije inzet. 
 Christine Verstappe had gehoopt dat er iemand anders zich kandidaat zou stellen voor  

Ter Linde, maar tevergeefs.  
 Er werd veel reclame gemaakt, maar er stelden zich minder mensen kandidaat dan dat  

er mandaten zijn. Er werden dus geen verkiezingen gehouden.  
 Het is een gekende problematiek. Ook in de scholen en in het verenigingsleven in het 

algemeen is het zeer moeilijk om mensen te vinden die zich willen engageren.  
 De huidige leden worden er niet jonger op.  

2.  Goedkeuring vorig verslag d.d. 18/04/2023 
 Correctie bij punt 7 - Toelichting bij de dienstverleningstoetsing 2022 (Toby De Blauwer): 

“Daarom werd - in samenwerking met Sabrine Roelandt  Sabine Hollebosch en Ward 
wyffels - een nieuw instrument ontwikkeld waarin een verbinding wordt gemaakt tussen 
kwaliteit van leven en de dienstverlening.”  

 Het verslag wordt goedgekeurd. 

3.  In/uitgaande briefwisseling 
 IN:  
o verslag collectief gebruikersoverleg plus bijlage  d.d.18/04/2023 
o Overlijden Jan Kustermans (woongroep Meidoorn/Borgwal) 
o Overlijden Frank Smekens (woongroep Linde/Borgwal) 
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o Overlijden Danny Neirynck (woongroep Zwanebloem/Borgwal) 
 UIT:  
o Agenda collectief gebruikersoverleg d.d. 20/06/2023 

4.  Rapportering vertegenwoordiger interne klachtencommissie 
 Er werden geen klachten genoteerd. 

5.  Nieuws uit de Raad van Bestuur 
 Er werd een masterplan IT opgesteld. Er zal principieel meer en meer in de cloud gewerkt 

worden, nu er voldoende garantie kan zijn op de nodige afscherming. 
 Er werden een aantal nieuwe cao’s afgesloten: 
o Verlof zonder wedde: de mogelijkheden werden uitgebreid. 
o Sociaal verlof: er werd een spreiding bedongen. 
o Werkweek 38 - 39 - 40 uur.  

 Afgeschafte cao: 
o Maaltijden in dienstverband. Voortaan eten de medewerkers die in dienstverband eten 

met de cliënten (de noodzaak hiertoe wordt bepaald door de orthoagogen) gratis.  
 De overeenkomst tot samenwerking met de KU Leuven wordt hernieuwd.  

6.  Nieuws uit de voorziening 
 
Nieuwe instellingsarts 
Voor de modules ‘zorg intensief’ en ‘zorg’ werken we met artsen die een sui generis 
overeenkomst afsloten met de voorziening. Concreet heeft dit dus betrekking op campussen 
Borgwal en Ter Linde. 
 Instellingsarts dokter Herman Hoet (Borgwal) ging met pensioen en wordt opgevolgd  

door zijn zoon Stijn Hoet. 
 Voor Ter Linde is huisarts Ria Follet eerder dir jaar met pensioen gegaan. Zij werd 

opgevolgd door Dr. Jolien Remy. 
 De artsen staan niet langer op de loonlijst van de voorziening, maar ze werken aan 

terugbetalingstarief. Ze ondertekenen hierrond een contract met de voorziening.  
Voor de cliënten maakt dit financieel geen verschil. 

 Voor de modules ondersteuning intensief en ondersteuning is er vrije keuze van huisarts 
voor de cliënten. Hier wordt dus niet gewerkt met een arts die verbonden is met de 
voorziening. 

 
Inspectiebezoek VIPA (De Rank / Ter Linde) 
 Er werden in het inspectieverslag geen problemen noch opmerkingen genoteerd. 
 
Inspectiebezoek FOD sociale zekerheid 
 Vanaf 2024  zal de overheid nauwer toezien op het maximum van 170 dagen thuis 

verblijven als grens om te bepalen of een cliënt thuis of in de voorziening woont.  
Voor sommige cliënten kan dit nadelig uitvallen en daarom zullen deze netwerken 
hierover gericht aangesproken worden door de sociale dienst. De overheid zelf 



  

communiceert niet over deze maatregel, niettegenstaande de financiële gevolgen voor 
cliënten.  

 Luc Aelbrecht gaf via de COC Oost-Vlaanderen reeds door aan het Vlaams 
Welzijnsverbond dat de overheid zal nauwer toezien op het maximum van 170 dagen  
thuis verblijven als grens om te bepalen of een cliënt thuis of in de voorziening woont. 

 
Het jaarverslag 2022 is ter inzage op www.ebergiste.be   
 TO DO: Luc Aelbrecht agendeert het jaarverslag 2022 op het volgende collectief 

gebruikersoverleg. 

7.  Info cliëntenraad 
 Pieter De Smet lichtte samen met Pim Crevits het laatste verslag van de afscheidnemende 

ploeg toe. 
 Er zijn 7 mensen verkozen voor de cliëntenraad 2023 - 2027 
o Kevin Vanhove (De Rank) 
o Kim Monserez (Ter Linde) 
o Sandra Deleu (De Nieuwe Brug) 
o Lut Van Cutsem (Zevenhuizen) 
o Pieter De Smet (Het Veer) 
o Gilberte Van Oycke (Zevenhuizen) 
o Peter Snauwaert (Huize Vander Schueren) 

 In de cliëntenraad van september zullen de nieuwe voorzitter en de afvaardiging naar de 
gebruikersraad verkozen worden. 

 Pieter stelde (in kostuum!) de cliëntenraad voor aan de nieuwe medewerkers op hun 
introductiedag.  

8.   Varia 
Evaluatie van de procedure verkiezing collectief gebruikersoverleg  

 De verkozen leden werden bekend gemaakt via een brochure met contactgegevens. 
 

Evaluatie periode 2019-2023  

 De behandelde thema’s zijn terug te vinden in de zelfevaluatie.  
 TO DO: Luc Aelbrecht geeft opdracht aan Claudia Rosseel om een oplijsting te maken  

van de behandelde thema’s in het CGO 2019-2023 voor de volgende vergadering.  
 

Buurtkas woonvoorziening - te weinig transparant? 

 Bij het lokaal oudercomité Zevenhuizen werd de financiële toestand geagendeerd. 
 Het is daarbij niet duidelijk wat de toestand van de buurtkas is, en noch de ortho-agoog 

noch de coördinator konden hierover duidelijkheid geven.  
 De buurtkas is een interne boekhoudrekening van de voorziening waarop de middelen 

terechtkomen die de lokale werkingen binnen haalden via evenementen, schenkingen e.d. 
Het betreft dus geen financiële rekening waaraan een bankkaart verbonden is. Om de 
stand van zaken van de buurtkas te kennen volstaat het dat de wooncoördinator contact 
opneemt met de boekhouding. De gelden op de buurtkas zijn instellingsgelden.  
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 De output gebeurt via een aanvraag met projectfiche die elke buurt of buitenhuis kan 
indienen bij de directie voor activiteiten die rechtstreeks ten goede komen aan de 
cliënten. Ook vanuit de lokale ouderwerkingen kunnen suggesties van projecten 
doorgegeven worden aan de lokale wooncoördinator. De directie beslist of een project al 
dan niet goedgekeurd wordt. 

 De buurtkassen zijn transparant via de jaarrekening. De boekhouding kan een print 
bezorgen hiervan. 

 Dit staat los van de bankrekeningen die de lokale oudercomités zelfstandig beheren.  
 Op vraag van Christiane Vermeulen onderzoekt Luc Aelbrecht de aankoop van een 

ijsroommachine voor Zwanebloem.  
 

 
Delen van info via gebruikersverenigingen 

 Onze tarievenkaart wordt – in het kader van het bieden van transparantie – intern jaarlijks 
bezorgd aan elk netwerk via de facturatie. Onze tarievenkaart werd echter (allicht via 
gebruikersverenigingen) doorgegeven aan wettelijke vertegenwoordigers van andere 
voorzieningen en deze zijn daarmee naar hun gebruikersraad / directie gestapt voor een 
prijsvergelijking.  

 Via de COC (centraal overlegcomité van het Vlaams Welzijnsverbond) kreeg Luc Aelbrecht 
de boodschap dat Ebergiste te lage tarieven zou aanrekenen.  

 De lage prijs kan kloppen voor cliënten die heel vaak aanwezig zijn. We hanteren immers 
vaak maandforfaits i.p.v. dagforfaits. Cliënten die minder aanwezig zijn betalen dus in 
verhouding per dag meer, maar dit blijft een rechtvaardig principe omdat deze cliënten er 
voor kunnen kiezen om hun kamer ter beschikking te stellen. Woon- & leefkosten die dan 
gegenereerd worden door externe cliënten die komen logeren in beschikbaar gestelde 
kamers, worden dan in mindering gebracht op de factuur van de cliënt die zijn kamer ter 
beschikking stelt. Het is een genuanceerd verhaal. Wij hebben er bewust voor gekozen om 
betaalbaar te blijven voor alle cliënten. Andere voorzieningen hanteren wellicht een ander 
systeem (meer forfaits op dagbasis).  

 In het najaar zal een platform actief zijn waarop er meer transparantie komt over de 
tarieven die de voorzieningen hanteren.  

 
 
 
 

 
 
 
 
 

Luc Aelbrecht      Ward wyffels 
algemeen directeur ad interim       voorzitter collectief gebruikersoverleg 
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Ebergiste behoort tot de vzw Organisatie Broeders van Liefde, Stropstraat 119, 9000 Gent.  

 
 

VERSLAG INSTALLATIEVERGADERING COLLECTIEF GEBRUIKERSOVERLEG 
Dinsdag 20 juni 2023 

Onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende vergadering. 
 

Aanwezig  

Gebruikersraad: Adelaïde Bovijn, Anne-Marie Deleu, Angelica De Neve, Sabine Hollebosch, 
Robert Michiels, Christiane Vermeulen, Christine Verstappe, Ward wyffels 

Cliëntenraad: Pieter De Smet, Rudy Nooijen  - coach: Pim Crevits 

Directie: Luc Aelbrecht 

Verslag Veerle Neyt 

Verontschuldigd Kyra Van Isterbeek 

 
 

1.  Voorstelling verkozen mandatarissen 

 De aanwezigen stellen zich voor aan de vergadering.  

 Anne-Marie Deleu, moeder van Servaas in Zevenhuizen, wordt verwelkomd als nieuw lid 

van de vergadering. 

2.  Voorzitter CGO regelt de verkiezing van de nieuwe voorzitter voor de termijn 2023-2027 

 Ward wyffels is bereid om zich voor een derde periode kandidaat te stellen als voorzitter. 

Hij benadrukt dat dit hopelijk de laatste keer is, gezien zijn leeftijd. 

3.  Aanstelling van de nieuwe voorzitter voor de termijn 2023-2027 

 Ward wyffels wordt bij consensus en met handgeklap verkozen tot voorzitter voor de 

termijn 2023-2027. Hij bedankt voor het vertrouwen en neemt zich voor om nog meer 

dan vroeger te gaan voor verbinding met de voorziening.  

 Oproep om hem te contacteren voor overleg en het agenderen van agendapunten. 

 Ward looft ook de ruime kennis en het ruime engagement van Luc Aelbrecht.  

 

 Adelaïde Bovijn was ondervoorzitter, maar is bereid om eventuele andere kandidaten  

aan bod te laten komen.  

 Angelica De Neve stelt zich kandidaat als ondervoorzitter, naast haar mandaat als 

vertegenwoordiger in de klachtencommissie.  

 De vergadering stelt Angelica De Neve aan als ondervoorzitter voor de termijn 2023-2027. 
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4.  Bespreking van het reglement van inwendige orde van het CGO 2023-2027 

 Het reglement van inwendige orde werd overlopen.  

 Punt 2.3. : Angelica De Neve wordt bij consensus  opnieuw aangeduid als 

vertegenwoordiger in de interne klachtencommissie. 

 Het reglement van orde wordt goedgekeurd en zal op de volgende vergadering 

ondertekend worden, nadat alle namen juist werden ingevuld. 

5.  Planning vergaderdata CGO periode 2023-2024 

 26/9/2023 

 5/12/2023 (verjaardag voorzitter) 

 6/2/2024 

 16/4/2024 

 11/6/2024 samen met de LOC’s. 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Luc Aelbrecht      Ward wyffels 
algemeen directeur ad interim      voorzitter collectief gebruikersoverleg 
 
 
 


